
Protokół Nr I/24 

 
z obrad I sesji IX kadencji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali koncertowej im Krzysztofa Szyszko ul. Świętojańska 25 w 
Siemiatyczach w dniu 7 maja 2024 roku 

 
Obrady I sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 17:00, zakończyły zaś o 

godzinie 18:20. Porządek obrad ustalony przez Komisarza Wyborczego w Białymstoku II 
przedstawia się następująco: 

 
1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2) odegranie hejnału miasta, 
3) wręczenie zaświadczeń o wyborze, 
4) ślubowanie radnych, 
5) wybór Przewodniczącego Rady Miasta Siemiatycze, 
6) wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Siemiatycze, 
7) złożenie ślubowania przez Burmistrz, 
8) ustalenie wynagrodzenia Burmistrza, 
9) wolne wnioski, 
10) zamknięcie obrad I sesji Rady Miasta. 

 
 

W obradach I sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 15, według załączonej do protokołu 
listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na I sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Jakub Godun 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 
5. Jerzy Korowicki 
6. Igor Mironkiewicz 
7. Katarzyna Nayda 
8. Urszula Obrycka 
9. Paweł Onieszczuk 
10. Jerzy Roszczenko 
11. Łukasz Rybałtowski 
12. Grażyna Szczurowska 
13. Igor Śnieżko 
14. Marcin Usakiewicz 
15. Agnieszka Monika Zalewska 
 

 
W obradach I sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 



3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2). 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

 
I sesję Rady Miasta Siemiatycze IX kadencji rozpoczął najstarszy wiekiem radny – Jerzy 
Korowicki, który stwierdził, że jest to dla niego wielki zaszczyt - prowadzenie I sesji nowo 
wybranej Rady do czasu wyboru Przewodniczącego Rady. Zwracając się do zebranych na sali 
radny Berski stwierdził, że otwiera I sesję Rady Miasta Siemiatycze IX kadencji i stwierdził, że 
w sesji tej uczestniczą wszyscy radni, a zatem obrady są prawomocne.  
 
Do punktu 2 – odegranie hejnału. 
 
Radny Korowicki powitał serdecznie wszystkich zebranych i poprosił o odegranie hejnału 
miasta. 
 

Do punktu 3 – wręczenie zaświadczeń o wyborze. 

 
Po wysłuchaniu hejnału Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji 
Wyborczej w Siemiatyczach Małgorzatę Radziszewską o wręczenie radnym zaświadczeń o 
wyborze. Pani Radziszewska wręczyła wszystkim radnym zaświadczenia o wyborze i złożył 
gratulacje z tej okazji. 

Do punktu 4 – złożenie ślubowania przez radnych. 

 
 W dalszej części obrad Radny Korowicki zaproponował przejście do złożenia ślubowania 
przez nowo wybranych radnych. Radny Korowicki poinformował radnych, że złożenie 
ślubowania jest bezwzględnym warunkiem umożliwiającym radnemu przystąpienie do 
wykonywania uprawnień wynikających z mandatu radnego. Przewodniczący obrad 
powiedział, że  ślubowanie odbywa się, z w ten sposób, że odczytana zostanie przez niego 
rota ślubowania, a następnie w kolejności alfabetycznej z listy obecności radny będzie 
wywoływał radnych, którzy powstaną i wypowiedzą słowo „ślubuję”, przy czym ślubowanie 
może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. Następnie radny Korowicki 
odczytał Rota ślubowania w następującym brzmieniu: ”Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 
i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. W dalszej części 
ślubowania, wywoływani przez radnego Jerzego Korowickiego kolejno radni powstawali i 
wypowiadali słowa: „Ślubuję” dodając “Tak mi dopomóż Bóg”.  
 
Do punktu 5 – wybór Przewodniczącego Rady. 
 
 
Przewodniczący obrad I sesji zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miasta Siemiatycze. 
 



- radny Paweł Onieszczuk zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Moniki Zalewskiej. 
Powiedział, że współpracuje z radną Agnieszką Zalewską już kilkanaście lat i tą współpracę  
ocenia bardzo dobrze, zawsze można było na Agnieszkę liczyć. Myślę, że nie tylko on to 
potwierdza ale wiele osób, które miało z Agnieszką do czynienia i ta współpraca w każdej 
sprawie tak naprawdę bardzo dobrze przebiegała i w każdej chwili i zawsze można było tutaj 
z Agnieszką porozmawiać. Agnieszka jest także osobą, która w jego ocenie bardzo dobrze 
reprezentuje miasto Siemiatycze i nie chodzi tylko o prowadzenia sesji co jest oczywiście 
bardzo ważną kwestią jeśli chodzi o Przewodniczącą Rady Miasta, żeby te sesje były 
prowadzone w sposób odpowiedni, z odpowiednim szacunkiem i godnością, ale także bardzo 
dobrze reprezentuje miasto poza sesją na wielu spotkaniach imprezach, które są 
organizowane przez miasto Siemiatycze, bo jest to funkcja także reprezentatywna. Tak jak 
każdy z radnych reprezentuje miasto, ale funkcję takie jak Przewodniczący Rady Miasta jest 
to wyjątkowa funkcja i tutaj trzeba też odpowiednio się zachowywać także poza sesjami i 
wielu innych miejscach, trzeba miasto godnie reprezentować. W mojej ocenie kandydatura 
Agnieszki jest to bardzo dobra kandydatura, którą w pełni rekomenduje i gorąco Państwa 
zachęcam do oddania głosu na Agnieszkę. Myślę, że wiele ostatnich lat pokazało, że jest to 
osoba na odpowiednim miejscu, która bardzo dobrze reprezentuje miasto i na którą warto 
zagłosować i postawić.   

Radna Agnieszka Zalewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Korowicki poprosił o zgłoszenie się trzech osób do komisji skrutacyjnej w celu 
przeprowadzenia wyborów. Do pracy w komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni: 

- radna Melania Grygoruk,  

- radna Katarzyna Nayda,  

- radny Marcin Usakiewicz. 

 

Następnie radny Korowicki zarządził 15 minutową przerwę w obradach sesji, w czasie, której 
Komisja Skrutacyjna przygotuje karty do głosowania. 

 
Po przygotowaniu kart do głosowania radny Korowicki wznowił obrady sesji i poprosił 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej – radną Melanię Grygoruk o przedstawienie radnym 
zasad głosowania podczas wyboru Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Następnie przeprowadzono głosowanie tajne w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Miasta. Po przeprowadzonym głosowaniu Pan Korowicki zarządził ponowną przerwę w 
obradach I sesji, aby Komisja Skrutacyjna podliczyła głosy i przygotowała protokół.  
 
            Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radna Melania Grygoruk 
zapoznała radnych z wynikiem głosowania, stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 
wybrano Przewodniczącego Rady Miasta, którym została radna Agnieszka Monika Zalewska, 
uzyskując 15 głosów „za”. Przewodniczący obrad stwierdził, że na podstawie 
przedstawionego protokołu przewodniczącą Rady Miasta została radna Agnieszka Monika 
Zalewska. 
 
 /Uchwała Nr I/1/24 stanowi Załącznik Nr 3/ 



 
Przewodniczący obrad poprosił o dalsze prowadzenie obrad nowo wybraną Przewodniczącą.  
 
Przewodnicząca podziękowała za zaufanie i wybór na Przewodniczącą Rady Miasta, 
powiedziała, że jest świadoma odpowiedzialności jak jej został powierzona. Zapewniła, że w 
pracy będzie kierowała się dobrem miasta i jego mieszkańców. Dodała, że jest otwarta na 
współpracę ze wszystkimi. Powiedziała, że uczyni wszystko, żeby Rada pod jej 
przewodnictwem pracowała sprawnie, zapewniła również, że nie zawiedzie uzyskanego 
zaufania. Przewodnicząca powiedział, że pracami Rady będzie kierowała zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym oraz statutem.  
 
Do punktu 6 – wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Siemiatycze. 
 

- radna Melania Grygoruk zaproponowała radnego Igora Śnieżko. Dodała, że radny Śnieżko 
jest doświadczonym radnym, to już trzecia kadencja, jest odpowiedzialny, zorganizowane 
rzetelny. Sprawdził się roli Wiceprzewodniczącego przyjmując te obowiązki w sytuacji 
kryzysowej, gdy w czasie pandemia, straciliśmy Wiceprzewodniczącego świętej pamięci pana 
Janka Hyndzę. Radny Śnieżko sprawnie prowadził obrady pod nieobecność Przewodniczącej 
Zalewskiej, godnie reprezentował Radę Miasta na różnych imprezach i wydarzeniach. Myślę, 
że jest to odpowiednia kandydatura na to stanowisko.  

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze inne kandydatury.  

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie się trzech radnych do Komisji Skrutacyjnej w 
celu przeprowadzenia wyborów. Skład Komisji Skrutacyjnej pozostał bez zmian: 

- radna Melania Grygoruk,  

- radna Katarzyna Nayda,  

- radny Marcin Usakiewicz . 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach sesji, w czasie, którym 
Komisja Skrutacyjna przygotuje karty do głosowania. 

 

Po przygotowaniu kart do głosowania Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji i poprosiła 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej – radną Melanię Grygoruk o przedstawienie radnym 
zasad głosowania podczas wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  
 
Następnie przeprowadzono głosowanie tajne w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta. Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodnicząca Rady zarządziła ponowną 
przerwę w obradach I sesji, aby Komisja Skrutacyjna podliczyła głosy i przygotowała 
protokół. 
Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radna Melania Grygoruk 
zapoznała radnych z wynikiem głosowania, stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 



wybrano Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, którym został radny Igor Śnieżko, uzyskując 
15 głosów „za”.  
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na podstawie przedstawionego protokołu 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta został radny Igor Śnieżko. 
 
/Uchwała Nr I/2/18 stanowi Załącznik Nr 4/ 
 
Wiceprzewodniczący podziękował za oddane głosy, powiedział, że on i Pani Przewodnicząca 
są bardzo zaszczyceni tym jak zostali ocenieni, bo to niecodzienna sprawa jest uzyskać taki 
dobry wynik w głosowaniu. Podkreślił, że Państwo radni w znakomitej większości też uzyskali  
dobre wyniki w czasie wyborów co oznacza, że mieszkańcy Wam zaufali. A Wy zaufaliście 
nam. Te głosy, które na Państwa mieszkańcy oddali są wyrazem aprobaty co Państwo robią i 
co w mieście się dzieje. Także tego zaufania wszyscy myślę, że zarówno my z Panią 
Przewodniczącą jakże także Państwo radni postaramy się nie zmarnować. Radny Śnieżko 
podziękował Panu Burmistrzowi, powiedział że niespełna 10 lat temu Pan Burmistrz z 
entuzjazmem namawiał mnie, żebym został radnym ponieważ dużo możemy zrobić razem 
fajnego dla miasta. Powiedział, że trochę się opierał ale uwierzył mu i faktycznie okazała się 
to dobra droga. Pan Burmistrz jest człowiekiem niezwykle energicznym, czasem coś pomyśli 
dosłownie na drugi dzień już robi, albo nawet za kilka godzin i my jako radni musimy go 
czasem trochę spowolnić albo przedstawić jakieś inne rozwiązanie. I właśnie na tym polega 
ta współpraca. Jest takie przysłowie, że "jeżeli chcesz pójść szybko idź sam, jeżeli chcesz 
pójść daleko to zabierz kogoś w tą podróż". I Pan Burmistrz zabiera nas tą podróż i my 
chcemy iść jak najbardziej daleko "Dla Siemiatycz Razem" żebyśmy w tym mieście doszli jak 
najbardziej daleko.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, ze dzisiaj odbyła się sesja Rady Powiatu i jest z nami 
nowy Starosta, był też Wicestarosta ale niestety musiał troszeczkę szybciej dzisiaj wyjść. Jest 
Pan również Wójt Gminy. Jeżeli chodzi o Wójta gminy czy Burmistrza naszego miasta to 
mieszkańcy wybrali kontynuację. Wybrali sprawdzonych gospodarzy, wiedzą co mogą 
oczekiwać i tutaj jakby działania są wysoko oceniane, bo zarówno Pan Burmistrz jak i Pan 
Wójt świetne wyniki wyborcze. I tutaj można powiedzieć, że jest takie przeświadczenie 
graniczące z pewnością, że dobre działanie będą kontynuowane. A Państwu Staroście i 
Wicestaroście, nowemu Zarządowi, nowym radnym życzę wytrwałości i ciężkiej pracy bo w 
Waszym przypadku akurat mieszkańcy powiatu zdecydowali o tej zmianie. To jest na pewno 
wielkie wyzwanie, przed którym stoicie ale wierzę, że sobie dacie radę, bo do tej do Rady 
Powiatu też weszli fajni radni, fajni ludzie. Jeszcze raz koleżankom, kolegom radnym dziękuję 
za wybór, tym którzy nas znają z Panią Agnieszką, wiedzą jak pracujemy, niektórzy nam 
zarzucają, że trochę nudno pracujemy, że nic się nie dzieje, ale za to efekty naszej pracy nie 
są nudne a czasem nawet spektakularne, takie Las Vegas powstało jakieś piękne światła 
fontanny dlatego są spektakularne. Nowym radnym obiecujemy, że drzwi zawsze do nas 
będą otwarte. 
Także zapraszamy do współpracy i na taką współpracę liczymy. 
 
Do punktu 7 – złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w 
Siemiatyczach Panią Małgorzatę Radziszewską o wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o 
wyborze. 



Pani Radziszewska wręczyła Burmistrzowi zaświadczenie o wyborze i złożył gratulacje z tej 
okazji. 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła nowo wybranego Burmistrza Miasta Siemiatycze o złożenie 
ślubowania. 

Piotr Siniakowicza złożył ślubowanie następującej treści: „Obejmując urząd Burmistrza 
Miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi 
dopomóż Bóg.” 
 
Przewodnicząca udzieliła głosu Burmistrzowi Miasta Siemiatycze – Piotrowi Siniakowiczowi.  
 
Burmistrz powiedział, że „przekładając na piłkarski język powiedzieć, że to jest taki trochę 

hattrick, ponieważ Urząd Marszałkowski nie wiem czy wszyscy wiedzą, ale również tak 

można powiedzieć po naszej myśli wybory się potoczyły. Zarząd Powiatu również wskazuje 

na to, że ta współpraca z Powiatem po wielu latach niedoli będzie dobra i wspólna praca 

na rzecz i miasta i naszego powiatu będzie czystą przyjemnością. Także myślę, że to otwiera 

się dobry okres czasu no i dzisiaj tutaj także moje ślubowanie i Państwa radnych przede 

wszystkim to pokazuje, że jest taki rodzaj hattricka. Natomiast Pani Przewodnicząca, 

Szanowni Państwo stając dzisiaj przed Wami w dniu oficjalnego zaprzysiężenia na burmistrza 

naszego pięknego miasta czują się zaszczycony i pełen odpowiedzialności, które na 

moje barki kładziecie. Pragnę wyrazić głęboką wdzięczność za zaufanie jak i mnie 

obdarzyliście wspierając mnie na kolejną kadencję. Dziękuję każdemu z Państwa 

mieszkańców Siemiatycz za każde oddany głos i wiarę w naszą wspólną przyszłość. Przed 

nami kolejne lata, które jak deklaruję będą pełne ciężkiej pracy na rzecz wszystkich 

mieszkańców miasta. Jako Burmistrz zobowiązuje się do realizacji obietnic wyborczych, 

które razem z radnymi, dyrektorami naszych instytucji, urzędnikami oraz pracownikami 

samorządowymi przekazujemy konkretne działania na rzecz rozwoju naszego miasta. 

Nie były to możliwe bez nieocenionego wsparcia rodziny, żony oraz przyjaciół, którzy w 

najtrudniejszych chwilach oraz byli moją inspiracją oraz przyjaciół którzy nie zachwianie 

wspierali mnie podczas kampanii wyborczej. Dziękuję każdemu z Was za to, że jesteście 

dzisiaj i za swoją codzienną pracę przyczyniacie się do tego, że Siemiatycze są miejscem z 

którego możemy być dumni. Niech nadchodzące lata będą okresem intensywnego rozwoju 

wspólnych sukcesów i spełnienia. Jesteśmy razem i ta współpraca oraz szacunek pozwolą 

nam osiągnąć nasze wspólne cele. Niech nasze działania przyniosą owocną przyszłość, które 

będziemy wspólnie cieszyć się każdego dnia. Dziś gdy służyłem przysięgę obiecuję Państwu, 

że nie zawiadom waszego zaufania. Z całego serca deklaruję, że będą służył naszemu miastu i 

jego mieszkańców z największym zaangażowaniem. Dziękuję i zapraszam do współpracy na 

rzecz naszej wspólnej przyszłości Siemiatycz. Niech to będzie czas dobrych zmian dla 

Siemiatycz”.  

 
Do punktu 8 – ustalenie wynagrodzenie Burmistrza. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że wysokość wynagrodzenia ustala się na poziomie 

wysokości wynagrodzenia w poprzedniej kadencji. Poszczególne kwoty składników 

wynagrodzenia są zgodne z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 

roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Z uwagi na fakt, 



że Burmistrz jest zatrudniony w Urzędzie Miasta Siemiatycze na podstawie wyboru 

konieczne jest ustalenie wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr I/3/24 –Załącznik Nr 5 

Do punktu 9 – wolne wnioski. 
 
- Radny Marcin Usakiewicz w imieniu mieszkańców okręgu wyborczego Nr 5 złożył 
podziękowania i gratulacje wygranej w wyborach Panu Burmistrzowi, powiedział, że 
mieszkańcy są bardzo zadowoleni że mają takiego Burmistrza.  
- Prezes Przedsiębiorstwa – Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pyzowski pogratulował  
Panu Burmistrzowi, Panu Wójtowi i oczywiście wszystkim radnych, że te zaufanie, którym 
zostaliście obdarzeni 5 lat temu przez mieszkańców miasta nie zostało zawiedzione, że te 
rzeczy które tutaj się odbywają podczas sesji, podczas codziennej pracy są naprawdę bardzo 
dobrze i pozytywnie oceniane przez mieszkańców co świadczy o waszym wyniku wyborczym. 
Podobne sytuacja jeśli spojrzymy tutaj na nową Radę Miasta, a w zasadzie nową starą Radę, 
gdzie większość radnych kontynuuje swoją pracę i to naprawdę też świadczy o tym, że może 
te sesje, o których tu mówił Pan Przewodniczący często bywają nudne, ale naprawdę bardzo 



merytoryczne i to się też odbywa z poszanowaniem dla wszystkich członków Rady. Także to 
jest naprawdę wyraz tego, że mieszkańcy też to widzą, powierzyli Wam mandat  
radnej/radnego na kolejną kadencję i to jest jakby też wielki sukces Waszej pracy. 
Prezes pogratulował też nowo wybranym radnym i życzył wszystkim żeby za te 5 lat po 
prostu można było stanąć i z dumą powiedzieć, tak zrobiliśmy to zrobiliśmy to na ile 
mogliśmy zrobić, a może nawet więcej niż powinniśmy, ale to zawsze trzeba mieć z tyłu 
głowy, że pracujemy na rzecz mieszkańców.  
Dodał, że „dzisiaj o godzinie 13:00 odbyła się I sesja nowej kadencji Rady Powiatu z tego 
miejsca też chciałbym tutaj Państwa też i poinformować ale przede wszystkim pogratulować 
wyboru na starostę obecnego tutaj Pana Mariusza Cieślika, który został dziś na sesji wybrany 
nowym Starostą. Wicestarostą został pan Łukasz Zubik. W skład Zarządów wchodzą jeszcze 
Pan Sylwester Zgierun, Jan Żeruń oraz obecny tutaj kolega radny, kolega dyrektor Radosław 
Kondraciuk. I ta obecność nasza tutaj też świadczy o tym, że słowo współpraca które się na 
tej Sali wielokrotnie odmienia przez różne przypadki nie będzie tylko pustym sloganem, ale 
też będzie w sposób taki zmaterializowany ta współpraca będzie się układać zarówno między 
powiatem, miastem, gminą. Mamy już dobre tego pierwsze efekty, także dalsza współpraca 
myślę, że będzie przebiegać jeszcze, jeszcze lepiej. Oczywiście z poszanowaniem dla 
interesów i dla korzyści tutaj wszystkich mieszkańców. Także życzę Państwu samych dobrych 
decyzji, Panu Burmistrzowi wielu inspiracji jeszcze których naprawdę Panu Burmistrzowi 
nigdy nie brakuje. Często nas zaskakuje swoimi bardzo kreatywnymi pomysłami i naprawdę 
wiele z tych rzeczy udaje się zrealizować dzięki tutaj wsparciu Rady i myślę teraz jeszcze 
dzięki wsparciu radnych powiatowych i całego Zarządu Powiatu jeszcze więcej uda nam się 
zrobić na rzecz naszej lokalnej społeczności czego wszystkim Państwu i sobie życzę”. 
- radny Jakub Godun pogratulował Panu Burmistrzowi zaufania mieszkańców. Pogratulował 
również Panu Staroście. Radny podziękował swoim wyborcom z okręgu wyborczego nr 6 za 
obdarzenie zaufaniem mimo młodego wieku. Dodał, że ma nadzieję że będzie mógł 
porozmawiać z Panem Starostą na temat petycji w sprawie transportu publicznego w 
kierunku stacji PKP. Pogratulował wyboru wszystkim radnym. Pogratulował Pani 
Przewodniczącej i Panu Wiceprzewodniczącemu zaufania całej Rady. Dodał, że liczy na 
owocną współpracę z Powiatem i całą Radą.  
- Wójt Gminy – Pan Edward Krasowski  powiedział, że „emocje już te wyborcze opadły, 

to była trudna kampania, padło tam wiele nieuczciwych, według mnie może ktoś powie, że to 

nie jest obiektywne, niech OK niech to będzie moje subiektywne odczucie, wiele 

nieuczciwych i takich nieudolnych słów. I można powiedzieć, że można by się nad tym 

zastanawiać czy tak jest czy nie, natomiast ja myślę, że pewnym fenomenem miasta 

Siemiatycze tej drugiej kadencji jest fakt, że Pan Burmistrz w poprzedniej kadencji 

wprowadził 15 swoich radnych, obecnie to jest 14 radnych i proszę Państwa to ludzie 

decydują, to nie jednostki, to nie nasi kontr kandydaci są najmądrzejsi w tym. Najmądrzejsi są 

nasi wyborcy. Najmądrzejsi są ludzie. To oni są najbardziej obiektywnymi jurorami tego co 

my robimy. Trzeba być daleko nieuczciwym żeby powiedzieć, że w mieście nic się nie dzieje, 

takie głosy padały. Trzeba być mocno nieuczciwym żeby powiedzieć, że inwestycje miejskie 

są chybione czy nie do końca trafione jakby to nie ma znaczenia jak to określić. 

Jako mieszkaniec Czartajewa, jako mieszkaniec miasta Siemiatycze bo tutaj spędzam 

większość swojego czasu uważam, że inwestycje miejskie są bardzo potrzebne, są 

proprzyjazne, są prospołeczne i to dotyczy wszystkich grup, od najmłodszego parku gdzie 

mogę pojechać na święta ze swoją wnuczką, poprzez jakieś deptaki gdzie przyjeżdża moja 

mama i na wózku mogę z nią tam pójść. Już nie mówimy o basenie, nie mówmy o tej pięknej 

infrastrukturze. Oczywiście my pracujemy z wyboru Państwa, nie pracujemy za darmo, ale 



nie można odmówić tutaj Panu Burmistrzowi inwencji, pomysłowości i skuteczności. 

Gratuluję Ci Piotrze Rady bo generalnie pomysły mogą być różne, mamy przykłady wielu 

zarządów, wielu gminy, wielu miast, gdzie bardzo ciężko się pracuje i naprawdę takim 

burmistrzom, wójtom należy współczuć. Ja widzę tą waszą zgodę, widzę tą ... bo zgoda i 

jedność to jest jedno, ale zdolność do takiej uległości, zgodność do kompromisu jest 

niezmiernie ważna. I to wszystko w tej Radzie i to wszystko w mieście Siemiatycze 

dostrzegamy. Życzę Ci powodzenia, życzę Ci kolejnych sukcesów, bo nie będę się powtarzał 

bo kreatywny jesteś, masz wiele pomysłów, niejednokrotnie o jakichś pomysłach na 

lata do przodu wspominałeś. Jestem przekonany, że nie są to tylko wirtualne sprawy ale 

zmaterializujesz je i to niebawem. Życzę Ci powodzenia. Mariuszowi, Panu Staroście życzę 

również wszelkiej pomyślności tak kiedyś spotkaliśmy się w swoim gronie i tak byliśmy no 

fajna Rada, fajny Zarząd można pewnie będzie dużo zrobić. Ja nie jestem radnym, ale 

obserwuję to z boku. Jestem przekonany, że zarówno ta Rada Miasta jak 

Rada w Starostwie jestem przekonany, że również moja Rada Gminna to są tacy ludzie, 

którzy nie trafili tam z przypadku, czy tutaj z przypadku. Są to ludzie merytoryczni, 

kompetentni i ludzie, którzy wiedzą po co zostali wybrani. Zostali wybrani po to, żeby służyć 

swoim wyborcom. Państwu, Panu Staroście i Tobie Piotr tego życzę. Wszystkiego 

dobrego.” 

- Starosta Mariusz Cieślik powiedział, że „wydarzyło się dobrze. Nastąpił wiatr zmian. Jest 
taka piosenka Scorpionsów "Wind of Change", tak więc taki wiatr zmian w powiecie zawiał. 
Zostałem wybrany Starostą. Zobaczymy od jutra idziemy do pracy, jak to wszystko będzie się 
układało. Wiem, że na początku będzie ciężko ponieważ 20 lat pracowałem w Agencji i 
akurat w tej strukturze Starostwa byłem jako radnym powiatowym. No Niemniej jednak jest 
to nowe wyzwanie, ale myślę że sobie dam radę. Będę liczył na pomoc innych radnych, 
szczególnie tych co są w koalicji, tak więc Zarządu. Postaram się dobrze współpracować z 
miastem. Dziękuję za obecność Pana Burmistrza dzisiaj na sesji. Było to miłe, że wraz z 
radnymi zaszczycił nas swoją obecnością. Tak więc ta obecność, też zaprosił mnie dzisiaj tutaj 
na spotkanie do Was. Tak więc bardzo jest to miłe. Liczy się we wszystkim powiem Wam 
współpracę. To jest bardzo ważny temat, bardzo ważna sprawa. Bez współpracy i bez zgody 
nic nie może być, zgoda buduje. Przeżyłem w 2013 roku takie niemiłe zdarzenie, gdzie nie 
było zgody. Od tamtej pory no byłem w Radzie, ale jako radny głównie opozycyjny, który ... 
No tak trwało to to wszystko do dnia dzisiejszego. Dzisiaj wiatr zmian chciał, żebym został 
Starostą. Zobaczymy jak to będzie dalej, jednak współpraca i zgoda jest powiem Wam 
najważniejsza. Jeszcze raz dziękuję Wam serdecznie wyboru, że wam się udało wygrać. 
Dziękuję nowej - starej Pani Przewodniczącej, tak więc dziękuję wszystkim radnym liczę, że 
jeszcze spotkamy się nie raz. Tak więc Starostwo Powiatowe i Urząd Miasta leżą od siebie 
niedaleko, tak więc myślę, że będziemy się jakoś spotykać częściej. Jeszcze raz dziękuję, 
przepraszam tak trochę może trema, pierwszy raz jestem u Was na sesji, ale następnym 
razem może będzie lepiej.” 
- Pan Burmistrz pogratulował Pani Przewodniczącej i Panu Przewodniczącemu. Odniósł się do 
słów Pana Wójta, bo Pan Wójt powiedział, że tutaj 14 radnych, ale muszę Państwu 
powiedzieć, że my tutaj już z Panią Urszulą rozmawialiśmy i nie będziemy naprawdę nikogo 
dzielić na żadne komitety i będziemy współpracować wszyscy na rzecz miasta i to jest 
naprawdę bardzo ważne. To co Pan powiedział Pan Starosta, to co Pan powiedział Wójt, że 
tak naprawdę jeżeli się chce i jest dobra wola i są ludzie, którzy mają bardzo dobre chęci, to 
można zrobić wiele dla naszych mieszkańców. Tym bardziej, że nam naprawdę zaufali, 
otrzymaliśmy bardzo duże, duże wotum zaufania i na pewno mieszkańcom będziemy musieli 
się za to odwdzięczyć rzetelną, uczciwą pracą. A tak podsumowując ten Hattrick, o którym 



mówiłem to trzeba uważam zapamiętać jedną bardzo ważną rzecz "pokora, pokora, pokora", 
ponieważ no tak naprawdę mamy w tym momencie duże możliwości i musimy z nich 
korzystać na rzecz mieszkańców, ale pokornie. Słuchać wszystkich, szanować wszystkich, 
nawet tych, którzy na nas nie głosowali, żeby przekonać ich na następny raz. 
 
Do punktu 10 – zakończenie obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad I sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 7 maja 
2024 r. Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 18:20. 
 

 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:                                                                         Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur                                                                                Agnieszka Monika Zalewska 
 
                                                                                             

   
 
                                                                                                
 


